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Protokół Nr IX.2015 

z obrad IX sesji Rady Gminy Baruchowo  

w dniu  19 czerwca 2015 r. 

 

              W dniu 19 czerwca 2015 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Baruchowo odbyły 

się obrady IX sesji Rady Gminy Baruchowo. 

 

              Zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym                   

(Dz. U. z 2013 r. poz. 594 z późn. zm.) sesję zwołał Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Jarosław Komorek. 

       1.  Otwarcie IX sesji Rady Gminy Baruchowo. 

Punktualnie o godzinie 14.00 otwarcia IX sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Baruchowo Pan Jarosław Komorek.  

Przewodniczący Rady Gminy powitał Wójta Gminy Baruchowo Pana Stanisława 

Sadowskiego, Zastępcę Wójta Pana Krzysztofa Grudzińskiego, Sekretarza Gminy Panią 

Teresę Pawlak, Skarbnika Gminy Panią Mariolę Kurdubską, radnych gminy Baruchowo oraz 

obecnych na posiedzeniu rodziców dzieci uczęszczających do niepublicznego przedszkola.  

 

  2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że obrady są 

prawomocne w podejmowaniu uchwał. Nieobecny był radny Pan Piotr Łukasiewicz.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecnych na sesji rodziców stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Sekretarzem obrad został radny Pan Józef Rudziński.  

 

               3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przed zatwierdzeniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy odczytał wniosek Wójta 

Gminy Pana Stanisława Sadowskiego o wprowadzenie do porządku obrad IX sesji Rady 

Gminy Baruchowo następujących projektów uchwał w sprawie: 

1) utworzenia odrębnego obwodu głosowania w referendum ogólnokrajowym; 

2) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Baruchowo; 

3) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości; 
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4) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości oznaczonej ewidencyjnie 183/1, położonej 

w obrębie Zawada – Piaski, jednostka ewidencyjna Baruchowo; 

5) powołania zespołu do wyboru ławnika; 

6) wyrażenia zgody na zbycie dwóch lokali mieszkalnych oraz dwóch lokali 

niemieszkalnych. 

Następnie przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem Wójta Gminy i wprowadzeniem 

projektów uchwał pod obrady. Radni jednogłośnie opowiedzieli się za rozszerzeniem 

porządku obrad zgodnie z wnioskiem Wójta Gminy (za – 14 głosów, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0 głosów). 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał proponowany porządek obrad: 

 1.  Otwarcie IX sesji Rady Gminy Baruchowo.   

 2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 3.  Przyjęcie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzednich obrad. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały nr IX.63.2015 zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Baruchowo na rok 2015. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały nr IX.64.2015 zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

ujednoliconego tekstu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baruchowo na lata 2015-

2025. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały nr IX.65.2015 zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

na rok 2015. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały nr IX.66.2015 w sprawie ustalenia trybu udzielania i 

rozliczania dotacji dla prowadzonych na terenie Gminy Baruchowo niepublicznych 

przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich wykorzystania. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały nr IX.67.2015 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu 

głosowania w referendum ogólnokrajowym; 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały nr IX.68.2015 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości stanowiących własność Gminy Baruchowo; 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały nr IX.69.2015 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości; 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały nr IX.70.2015 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości oznaczonej ewidencyjnie 183/1, położonej w obrębie Zawada – Piaski, 

jednostka ewidencyjna Baruchowo. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały nr IX.71.2015 w sprawie powołania zespołu ds. 

zaopiniowania kandydatów na ławnika sądowego. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały nr IX.72.2015 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

dwóch lokali mieszkalnych oraz dwóch lokali niemieszkalnych. 

15. Składanie interpelacji.  

16. Wolne wnioski i zapytania. 

17. Zakończenie obrad. 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła porządek obrad IX sesji (za – 14 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 głosów). 

 

Ad.  4  Przyjęcie protokołu z poprzednich obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek poinformował, że protokół z obrad VIII 

sesji Rady Gminy Baruchowo był do wglądu w sekretariacie Urzędu i wyłożony bezpośrednio 

przed obradami. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych  o  zgłaszanie  uwag  i  pytań  

do protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu i opowiedzieli się za jego nieodczytywaniem. 

Za nieodczytywaniem Protokołu Nr VIII.2015 z obrad VIII sesji Rady Gminy Baruchowo z 

dnia 14 maja 2015 r. było 14 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 głosów. 

 

W związku z obecnością rodziców dzieci wieku przedszkolnego, które będą uczęszczały do 

niepublicznego przedszkola „Mały Europejczyk” w Baruchowie, Przewodniczący Rady 

Gminy Pan Jarosław Komorek zwrócił się do rodziców o zabranie głosu.  

Obecni na sesji rodzice zwrócili się z prośbą o zwiększenie wysokości dotacji dla 

przedszkola. Proponowana kwota dotacji na 1 dziecko to 305 zł, w innych gminach wynosi 

nawet 700 zł. Przy proponowanej dotacji wysokość opłaty ponoszonej przez rodziców za 1 

dziecko w przedszkolu będzie wynosić 220 zł miesięcznie, co dla większości rodziców jest 

zbyt wysokim obciążeniem. Do tej pory rodzice ponosili koszty w wysokości 50 zł, a jeśli 

będzie to kwota 220 zł, to część rodziców, szczególnie niepracujących nie pośle swoich dzieci 
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do przedszkola, co będzie dla nich krzywdzące. Oczywistym jest, że dzieci w grupie lepiej się 

rozwijają.  

Głos zabrał Zastępca Wójta, który wyjaśnił, że dotychczas przedszkole było w pełni 

finansowane ze środków unijnych. Dla rodziców jedynym kosztem była tylko częściowa 

odpłatność za posiłki, natomiast wszystkie wydatki związane z wyprawką, przybory szkolne, 

wycieczki, zajęcia dodatkowe były finansowane w ramach projektu unijnego. Obecnie jedyną 

formą wsparcia działalności przedszkola może być dotacja gminy. Proponowana wysokość 

dotacji to kwota 305 zł miesięcznie na jedno dziecko. Kwota ta została wyliczona zgodnie z 

ustawą o systemie oświaty na podstawie kosztów ponoszonych w przedszkolu publicznym w 

mieście Kowal. Zgodnie bowiem z ustawą, w przypadku gdy na terenie gminy nie ma 

przedszkola publicznego, do wyliczenia dotacji dla przedszkola niepublicznego brane są pod 

uwagę koszty prowadzenia przedszkola publicznego w najbliższej, sąsiedniej miejscowości. 

Wysokość dotacji może stanowić minimum 75 % tych kosztów i stąd taka kwota. Z 

informacji otrzymanych z Urzędu Miasta Kowal wynika, że koszt 1 dziecka w przedszkolu 

publicznych to kwota 407,95 zł, w związku z czym 75 % to kwota 305 zł i taka została 

zaproponowana w przedszkolu niepublicznym „Mały Europejczyk”.  

Pan Janusz Tomaszewski zwrócił uwagę, że w budżecie gminy na 2015 r. zaplanowana jest 

kwota 42 tys. zł, natomiast przedszkole dostanie 19 tys. zł miesięcznie. 

Zastępca Wójta odparł, że 42 tys. zł to kwota przewidziana w budżecie na podstawie 

wydatków wykonanych na cały rok, nie na miesiąc. Są to wydatki planowane, najistotniejsze 

będzie rozliczenie kwartalne i korekta na koniec roku.  

Jeden z rodziców dodał, że w przypadku zbyt niskiej dotacji dzieci nie będą miały 

dodatkowych zajęć. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że w przedszkolu niepublicznym są takie same zasady jak w 

przedszkolu publicznym – przedmioty obowiązkowe plus jeden język obcy. 

Jeden z rodziców zaproponował, skroro nie może być większa kwota dotacji, to może znaleźć 

inne rozwiązanie, np. dofinansowanie wyżywienia, wyprawki lub wycieczek. 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że udział gminy jako partnera ze spółką DOREMI był od początku 

istnienia projektu. Jeszcze przed uruchomieniem przedszkola gmina poniosła koszty w 

wysokości ok. 120 tys. na remont sal i dostosowanie łazienek dla potrzeb najmłodszych 

dzieci. Ponadto, przez cały okres projektu i jak podkreślił Zastępca Wójta przez następne lata, 

to gmina ponosi i będzie ponosić koszty utrzymania obiektu, tj. energia elektryczna, woda, 

ogrzewanie i wszelkie koszty remontu, a obiekt został użyczony bezpłatnie do 2017 r. W 

związku z czym, pomoc gminy jest znacznie wyższa i kwota dopłaty przez rodziców, 
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określona przez właścicieli przedszkola wydaje się zbyt wygórowana. Odnosząc się do próśb 

rodziców o dofinansowanie przez gminę wyżywienia, wyprawki lub wycieczek Pan Krzysztof 

Grudziński odniósł się do oddziału przedszkolnego w Zespole Szkół, gdzie to rodzice ponoszą 

koszty zakupu książek, wyprawki, więc stosowanie innych zasad w stosunku do dzieci w 

przedszkolu niepublicznym byłoby niesprawiedliwe. Jednak z uwagi na to, że nikt z 

przedstawicieli przedszkola nie był obecny na sesji, rodzice zaproponowali wspólne 

spotkanie, na które obecność swoją i Wójta Gminy potwierdził Pan Krzysztof Grudziński. 

 

Ad.   5  Rozpatrzenie projektu uchwały nr IX.63.2015 zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Baruchowo na rok 2015. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

IX.63.2015 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Baruchowo na rok 

2015.  

Projekt uchwały omówiła Pani Mariola Kurdubska Skarbnik Gminy. Projekt uchwały 

przewiduje następujące zmiany w zakresie zadań inwestycyjnych: 

-zmniejszenie planu wydatków o kwotę 28.000 zł na zadaniu pn. „Przebudowa drogi gminnej 

Skrzynki- Lubaty"  

- zwiększenie planu wydatków o kwotę 15.000 zł na zadaniu pn. „Rewitalizacja parku 

dworskiego Urzędu Gminy w Baruchowie", 

- zmniejszenie planu wydatków o kwotę 34.108 zł na zadaniu pn. „Budowa kujawskiego 

zakątka turystyczno- rekreacyjnego przy świetlicy wiejskiej w Zawadzie Piaski", 

- zwiększenie planu wydatków o kwotę 15.900 zł na zadaniu pn. „Budowa zagrody 

edukacyjnej na terenie Zielonej Szkoły w Goreniu Dużym". 

Projekt uchwały przewiduje również zmniejszenie planu dochodów w zakresie zadań 

inwestycyjnych: 

 - dofinansowanie przebudowy drogi Skrzynki - Lubaty o kwotę 182.842 zł, w tym z Urzędu 

Wojewódzkiego o kwotę 21.253 zł oraz ze Starostwa Powiatowego o kwotę 161.589 zł; 

- zmniejszenie o kwotę 31.208 zł dofinansowania ze środków europejskich na zadaniu pn. 

„Budowa Kujawskiego zakątka turystyczno- rekreacyjnego przy Świetlicy Wiejskiej w 

Zawadzie Piaski”; 

- zmniejszenie planu dochodów o kwotę 150.000 zł jako wpływy ze sprzedaży majątku. 

- zmniejszenie planu dochodów o kwotę 30.101 zł - zmniejszenie subwencji wyrównawczej 

dla gmin. 
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Dokonano zmian w planie jednostki Urząd Gminy poprzez zwiększenie dochodów bieżących 

o kwotę 438.370,00 zł w tym z tytułu planowanego wpływu podatku VAT 197.265 zł oraz 

kary umownej w wysokości 241.105 zł za nieterminową realizację zadania pn. „Modernizacja 

zbiorczej oczyszczalni ścieków w Baruchowie".  

Dokonano również zmian w planie wydatków bieżących zgodnie z potrzebami jednostki - 

zwiększenie o kwotę 6.000 zł planu na wpłaty PFRON, zwiększenie o 77.100 zł planu 

wydatków na dotacji dla przedszkola niepublicznego oraz zwiększenie o 30.000 planu 

wydatków w paragrafie 4170- umowy zlecenia.  

Dokonano zmiany w planie wydatków jednostki GOPS zgodnie z potrzebami. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr IX.63.2015. 

Uchwała Nr IX.63.2015 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Baruchowo na rok 2015 została przyjęta jednogłośnie (za – 14 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.    6   Rozpatrzenie projektu uchwały nr IX.64.2015 zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia ujednoliconego tekstu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baruchowo 

na lata 2015-2025. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

IX.64.2015 zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia ujednoliconego tekstu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Baruchowo na lata 2015-2025. 

Projekt uchwały omówiła Pani Mariola Kurdubska Skarbnik Gminy i wyjaśniła, że zmiana 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy wynika ze zmian w zakresie zadań inwestycyjnych 

planowanych do realizacji w okresie dłuższym niż 1 rok. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr IX.64.2015. 

Uchwała Nr IX.64.2015 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia ujednoliconego tekstu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baruchowo na lata 2015-2025 została przyjęta 

jednogłośnie (za – 14 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi załącznik nr 

4 do niniejszego protokołu. 
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Ad.   7  Rozpatrzenie projektu uchwały nr IX.65.2015 zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

na rok 2015. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

IX.65.2015 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych na rok 2015. 

Projekt uchwały omówiła Pani Joanna Gawłowska Pełnomocnik Wójta ds. profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych, która wyjaśniła, że zgodnie z art. 181 ustawy o 

wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi dochody z opłat za wydane 

zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych mogą być wykorzystane tylko na realizację 

gminnych programów profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

programów przeciwdziałania narkomanii. W przypadku ich niewykorzystania w danym roku 

budżetowym, przechodzą na rok następny i nie mogą być wykorzystywane na inne cele. 

W związku z tym, że środki niewykorzystane z lat ubiegłych to kwota 50.174 zł, zostały 

wprowadzone do preliminarza planowanych wydatków na rok 2015. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr IX.65.2015. 

Uchwała Nr IX.65.2015 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia gminnego programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na rok 2015 została przyjęta 

jednogłośnie (za – 14 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi załącznik nr 

5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.  8  Rozpatrzenie projektu uchwały nr IX.66.2015 w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla prowadzonych na terenie Gminy Baruchowo 

niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i 

zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

IX.66.2015 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla prowadzonych na 

terenie Gminy Baruchowo niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania 

przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

Projekt uchwały omówiła Pani Teresa Pawlak Sekretarz Gminy.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr IX.66.2015. 
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Uchwała Nr IX.66.2015 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

prowadzonych na terenie Gminy Baruchowo niepublicznych przedszkoli i innych form 

wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania 

została  przyjęta  jednogłośnie (za  –  14 głosów,  przeciw  –  0,  wstrzymało się  –  0 głosów) 

i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.    9   Rozpatrzenie projektu uchwały nr IX.67.2015 w sprawie utworzenia odrębnego 

obwodu głosowania w referendum ogólnokrajowym. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

IX.67.2015 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w referendum 

ogólnokrajowym. 

Projekt uchwały omówiła Pani Teresa Pawlak Sekretarz Gminy. Sekretarz Gminy wyjaśniła, 

że w związku z zarządzonym na dzień 6 września br. referendum ogólnokrajowe zasadne jest 

utworzenie odrębnego obwodu głosowania dla mieszkańców Domu Pomocy Społecznej w 

Kurowie-Parcelach. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr IX.67.2015. 

Uchwała Nr IX.67.2015 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w referendum 

ogólnokrajowym została  przyjęta  jednogłośnie (za  –  14 głosów,  przeciw  –  0,  wstrzymało 

się  –  0 głosów) i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

   

Ad.   10  Rozpatrzenie projektu uchwały nr IX.68.2015 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości stanowiących własność Gminy Baruchowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

IX.68.2015 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Baruchowo. 

Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta Pan Krzysztof Grudziński. 

Dotychczasowi dzierżawcy miejsc handlowych na targowisku gminnym w Baruchowie - Pan 

Andrzej Gozdowski oraz PPHU AGAT PC Wanda Biela zwrócili się do Wójta Gminy z 

wnioskami o zawarcie umów na okres kolejnych 6 miesięcy. Zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat następuje zawarcie kolejnej  

umowy, dotyczącej tej samej nieruchomości wymagana jest zgoda Rady Gminy. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr IX.68.2015. 
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Uchwała Nr IX.68.2015 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Baruchowo została  przyjęta  jednogłośnie (za  –  14 głosów,  

przeciw  –  0,  wstrzymało się  –  0 głosów) i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.  11  Rozpatrzenie projektu uchwały nr IX.69.2015 w sprawie wyrażenia zgody na 

zamianę nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

IX.69.2015 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta Gminy Pan Krzysztof Grudziński, który wyjaśnił, że 

w związku z planowaną modernizacją drogi gminnej w miejscowości Zawada Piaski 

konieczne jest jej poszerzenie, ponieważ dotychczasowa szerokość drogi – 3 m nie spełnia 

norm. Dlatego, w celu poszerzenia drogi i zapewniania dojazdu do nieruchomości prywatnej 

zostanie dokonana zamiana nieruchomości, z dopłatą według wyceny przeprowadzonej przez 

rzeczoznawcę.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr IX.69.2015. 

Uchwała Nr IX.69.2015 w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

została  przyjęta  jednogłośnie (za  –  14 głosów,  przeciw  –  0,  wstrzymało się  –  0 głosów) 

i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.  12  Rozpatrzenie projektu uchwały nr IX.70.2015 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości oznaczonej ewidencyjnie 183/1, położonej w obrębie Zawada – 

Piaski, jednostka ewidencyjna Baruchowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

IX.70.2015 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości oznaczonej ewidencyjnie 

183/1, położonej w obrębie Zawada – Piaski, jednostka ewidencyjna Baruchowo. 

Projekt uchwały omówił Zastępca Wójta Gminy Pan Krzysztof Grudziński. W związku z 

modernizacją drogi gminnej w Zawadzie-Piaski konieczne jest poszerzenie istniejącej drogi, 

gdyż obecna jej szerokość nie spełnia wymaganych norm i stąd konieczność nabycia 

nieruchomości. Wszelkie opłaty związane z nabyciem nieruchomości pokryje Gmina 

Baruchowo. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr IX.70.2015. 
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Uchwała Nr IX.70.2015 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości oznaczonej 

ewidencyjnie 183/1, położonej w obrębie Zawada – Piaski, jednostka ewidencyjna 

Baruchowo została  przyjęta  jednogłośnie (za  –  14 głosów,  przeciw  –  0,  wstrzymało się  –  

0 głosów) i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.  13  Rozpatrzenie projektu uchwały nr IX.71.2015 w sprawie powołania zespołu ds. 

zaopiniowania kandydatów na ławnika sądowego. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

IX.71.2015 w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławnika 

sądowego.  

Projekt uchwały omówiła Pani Teresa Pawlak Sekretarz Gminy. Sekretarz Gminy 

poinformowała radnych, że na podstawie pisma Prezesa Sądu Rejonowego we Włocławku 

Rada Gminy dokona wyboru 1 ławnika do III Wydziału Rodzinnego i Nieletnich Sądu 

Rejonowego we Włocławku, na kadencję 2016-2019. Zgodnie z ustawą Prawo o ustroju 

sądów powszechnych Rada Gminy dokonuje wyboru zespołu, którego zadaniem będzie 

wydanie opinii o kandydatach. 

Radni dokonali wyboru składu osobowego zespołu:  

1) Pan Jarosław Komorek Przewodniczący Rady Gminy Baruchowo – przewodniczący 

zespołu,  

2) Pan Kazimierz Koralewski Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zastępca 

przewodniczącego zespołu,  

3) Pan Rafał Pawlak radny gminy Baruchowo – członek zespołu 

4) Pan Zdzisław Ostrowski radny Gminy Baruchowo – członek zespołu 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr IX.71.2015. 

Uchwała Nr IX.71.2015 w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławnika sądowego została przyjęta jednogłośnie (za – 14 głosów, przeciw – 0, wstrzymało się 

– 0 głosów) i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.  14  Rozpatrzenie projektu uchwały nr IX.72.2015 w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie dwóch lokali mieszkalnych oraz dwóch lokali niemieszkalnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek przedstawił projekt uchwały nr 

IX.72.2015 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie dwóch lokali mieszkalnych oraz dwóch 

lokali niemieszkalnych.  
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Projekt uchwały omówił Pan Krzysztof Grudziński Zastępca Wójta. Lokale zostały 

wyodrębnione do samoistności. Są to dwa lokale mieszkalne i dwa lokale niemieszkalne. 

Dotychczasowym dzierżawcom zostaną przedstawione propozycje pierwokupu wg wyceny 

rzeczoznawcy z zastosowaniem bonifikaty. W przypadku braku odpowiedzi w wyznaczonym 

terminie najemcy tracą możliwość pierwokupu i lokale zostaną wystawione do sprzedaży w 

drodze przetargu. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad 

projektem uchwały nr IX.72.2015. 

Uchwała Nr IX.72.2015 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie dwóch lokali mieszkalnych 

oraz dwóch lokali niemieszkalnych została przyjęta jednogłośnie (za – 13 głosów, przeciw – 

0, wstrzymało się – 0 głosów) i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu (w 

głosowaniu nie uczestniczył radny Pan Wojciech Słowiński – wcześniej opuścił obrady). 

 

Ad.    15  Składanie interpelacji. 

Radni nie zgłosili żadnych interpelacji. 

 

Ad.    16   Wolne wnioski i zapytania. 

Wnioski zgłoszone przez radnych: 

- radny Pan Zdzisław Ostrowski – wniosek o usunięcie zarośli przy drodze od Zakrzewa do 

Dębowa – utrudniony przejazd przy mijaniu się pojazdów. 

 

Ad.    17  Zakończenie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Komorek 

zakończył obrady IX sesji Rady Gminy Baruchowo wypowiadając słowa: „Zamykam obrady 

sesji Rady Gminy Baruchowo". 

 

 

 

            Protokolant                       Sekretarz obrad                      Przewodniczący Rady Gminy                            

                                                                                                                   Baruchowo        

   

      Joanna Gawłowska                 Józef Rudziński                             Jarosław Komorek 


